

## AVIS

### QSL – COVID-19

---

À CLIENTS & PARTENAIRES

DE ROBERT BELLISLE

DATE 18 MARS 2020

Chers clients et partenaires,

QSL prend très au sérieux les mesures prises en lien avec la progression de la Covid-19.

Nous suivons rigoureusement les recommandations gouvernementales et avons mis des procédures additionnelles de santé et sécurité en place afin de réduire les risques de contamination pour nos employés et partenaires d'affaires. Sachez que toutes nos activités habituelles sont maintenues dans l'ensemble de nos installations.

Nous suivons la situation en temps réel et soyez assurés que nous sommes prêts à nous adapter à toute éventualité.

Merci de votre confiance,

## NOTICE

### QSL - COVID-19

---

TO CLIENTS & PARTNERS

FROM ROBERT BELLISLE

DATE MARCH 18, 2020

Dear clients and partners,

The actions taken in link with the outbreak of Covid-19 are taken very seriously by QSL.

We strictly follow government recommendations and have implemented additional health and safety procedures to reduce the risk of contamination for our employees and business partners. Please be aware that all our regular activities are maintained throughout our facilities.

We are monitoring the situation in real time and rest assured that we are ready to adapt to any eventuality.

Thank you for your trust,



*Robert Bellisle*  
*Président & chef de la direction / President & Chief executive officer*